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Abstract (en)
To determine the impact point and/or velocity and/or angle of incidence of projectiles hitting a target at supersonic speed, independently of the angle
between the projectile trajectory and the perpendicular to the impact image plane, there are frames which are arranged in two planes parallel to
one another and to the target surface and to the sides of which are attached acoustic sensors surrounding the expected flight trajectories of the
projectiles. The impact point, projectile velocity and angle of incidence can be calculated from the sequence and difference in transit time of the
electrical signals triggered in the sensors by the bow wave of the projectile. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Ermittlung der Trefferlage und oder der Geschwindigkeit und/oder des Auftreffwinkels von mit Überschallgeschwindigkeit auf ein Ziel
treffenden Geschossen, unabhängig vom Winkel zwischen der Geschossbahn und der Senkrechten auf die Trefferbildebene, werden in zwei
parallel zueinander und zur Zielfläche liegenden Ebenen Rahmen angeordnet, auf deren Seiten akustische Sensoren angebracht sind, die die
zu erwartenden Flugbahnen der Geschosse umgreifen. Aus Reihenfolge und Laufzeitdifferenzen der durch die Kopfwelle des Geschosses in den
Sensoren ausgelösten elektrischen Signale lassen sich Trefferlage, Geschossgeschwindigkeit und Auftreffwinkel errechnen.
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